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PROTOKÓŁ Nr XLV/2018 

z obrad XLV Sesji Rady Gminy Niechlów – VII kadencji samorządu, 

która odbyła się w dniu 29 marca 2018 roku 

w sali narad Gminnego Ośrodka Kultury w Niechlowie 

 

Godzina rozpoczęcia sesji – 10.00 

Godzina zakończenia sesji – 12.10 

Na ogólną liczbę 15 radnych na sesji obecnych było 15 radnych.  

Ponadto udział w sesji wzięli: 

- Przedstawiciele Komendy Powiatowej Policji w Górze w osobach Pan Marek Berus i Pan 

Paweł Błasiak.  Ponadto na sesję przybył dziennikarz Radia Elka Pan Filip Wybieralski. 

- Sołtysi gminy Niechlów 

- Kierownicy jednostek organizacyjnych w osobach: Pani Katarzyna Kurdek – Dyrektor GOK                  

w Niechlowie, Pani Danuta Nuckowska-Ciulak – Kierownik GOPS w Niechlowie, Pan Henryk 

Merta – Kierownik ZGKMiW w Niechlowie,  Dyrektorzy Szkół w osobach: Pani Aneta Juska – 

Dyrektor Zespołu Szkół w Sicinach, Pan Bronisław Pospiech – Dyrektor Zespołu Szkół                                 

w  Niechlowie, Pani Karolina Czak – Dyrektor Biblioteki. 

- Kierownicy Urzędu Gminy w osobach: Pani Wioleta Stupnicka - Cencora – Sekretarz Gminy, 

Pan Marcin Jóźwiak – Kierownik Ref. Inwestycyjno-Technicznego UG. 

- Pracownicy Urzędu Gminy w osobach: Pan Paweł Wróblewski, Pani Żaneta Świerszcz. 

Lista osób uczestniczących w sesji stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad. 1. 

Otwarcie sesji. 

Przewodnicząca Rady Gminy Niechlów  Pani Ewa Pietrowiak dokonała otwarcia XLV Sesji Rady 

Gminy Niechlów oraz powitała wszystkich obecnych. 

Ad. 2. 

Stwierdzenie prawomocności obrad. 

Na podstawie listy obecności Przewodnicząca obrad stwierdziła, iż w sesji aktualnie 

uczestniczy 15 radnych, co wobec ustawowego składu Rady Gminy wynoszącego 15 osób 

stanowi quorum do podejmowania prawomocnych uchwał i decyzji. 

Ad. 3. 

Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Niechlów przypomniała, iż porządek obrad został ustalony przez 

Przewodniczącego Rady i Radni otrzymali go wraz z zaproszeniem na sesję. 

Porządek obrad przedstawiał się następująco: 

1. Otwarcie XLV Sesji Rady Gminy Niechlów. 
2. Stwierdzenie prawomocności obrad. 
3. Przyjęcie wniosków do porządku obrad. 
4. Przyjęcie protokołu z XLII Sesji Rady Gminy Niechlów odbytej w dniu 25 stycznia 2018 

roku. 
5. Przyjęcie protokołu z XLIII Sesji Rady Gminy Niechlów odbytej w dniu 13 lutego 2018 

roku. 
6. Przyjęcie protokołu z XLIV Sesji Rady Gminy Niechlów odbytej w dniu 19 lutego 2018 

roku. 
7. Sprawozdanie Wójta Gminy Niechlów z okresu między sesjami. 
8. Interpelacje i zapytania radnych. 
9. Podjęcie Uchwały Nr XLV/340/2018 w sprawie zmiany budżetu Gminy Niechlów na rok 

2018. 
10. Podjęcie Uchwały Nr XLV/341/2018 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 

Finansowej Gminy Niechlów. 
11. Podjęcie Uchwały Nr XLV/342/2018 w sprawie funduszu sołeckiego na rok budżetowy 

2019. 
12. Podjęcie Uchwały Nr XLV/343/2018 w sprawie podziału Gminy Niechlów na okręgi 

wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym 
okręgu. 

13. Podjęcie Uchwały Nr XLV/344/2018 w sprawie ustalenia tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć doradców zawodowych. 

14. Podjęcie Uchwały Nr XLV/345/2018 w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIX/117/2009 
Rady Gminy Niechlów z dnia 03 kwietnia 2009r. w sprawie regulaminu określającego 
wysokość i warunki przyznawania niektórych składników wynagrodzenia nauczycielom 
zatrudnionym w szkołach prowadzonych przez Gminę Niechlów. 

15. Podjęcie Uchwały Nr XLV/346/2018 w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy Niechlów 
z dnia 30 listopada 2017r. Nr XL/314/2017 dot. stwierdzenia przekształcenia 
sześcioletniej szkoły podstawowej wchodzącej w skład Zespołu Szkół w Niechlowie dla 
których organem prowadzącym jest Gmina Niechlów w ośmioletnią szkołę 
podstawową. 

16. Podjęcie Uchwały Nr XLV/347/2018 w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy Niechlów 
z dnia 30 listopada 2017r. Nr XL/315/2017 dot. stwierdzenia przekształcenia 
sześcioletniej szkoły podstawowej wchodzącej w skład Zespołu Szkół w Sicinach dla 
których organem prowadzącym jest Gmina Niechlów w ośmioletnią szkołę 
podstawową. 

17. Podjęcie Uchwały Nr XLV/348/2018 w sprawie przyjęcia programu opieki nad 
zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 
Niechlów na 2018 rok. 

18. Podjęcie Uchwały Nr XLV/349/2018 w sprawie wyrażenia zgody na ponowne zawarcie 
umowy dzierżawy. 

19. Podjęcie Uchwały Nr XLV/350/2018 w sprawie wyrażenia zgody na ponowne zawarcie 
umowy dzierżawy. 
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20. Podjęcie Uchwały Nr XLV/351/2018 w sprawie wyrażenia zgody na ponowne zawarcie 
umowy dzierżawy. 

21. Podjęcie Uchwały Nr XLV/352/2018 w sprawie wyrażenia zgody na ponowne zawarcie 
umowy dzierżawy. 

22. Podjęcie Uchwały Nr XLV/353/2018 w sprawie wyrażenia zgody na ponowne zawarcie 
umowy dzierżawy. 

23. Podjęcie Uchwały Nr XLV/354/2018 w sprawie wyrażenia zgody na ponowne zawarcie 
umowy dzierżawy. 

24. Podjęcie Uchwały Nr XLV/355/2018 w sprawie wyrażenia zgody na ponowne zawarcie 
umowy dzierżawy. 

25. Złożenie sprawozdania z działalności Komendy Powiatowej Policji w Górze o stanie 
porządku i bezpieczeństwa publicznego na terenie powiatu górowskiego za 2017 rok. 

26. Wolne wnioski i zapytania. 
27. Udzielenie odpowiedzi na interpelacje i zapytania. 
28. Zamknięcie obrad XLV Sesji Rady Gminy Niechlów. 

 

Nikt z obecnych na sali obrad radnych nie zgłosił żadnych uwag i wniosków do 

przedstawionego porządku obrad, w związku z czym Przewodnicząca Rady Gminy Niechlów 

Pani Ewa Pietrowiak przeszła do kolejnego punktu porządku obrad. 

Ad. 4. 

Przyjęcie protokołu z XLII Sesji Rady Gminy Niechlów odbytej w dniu 25 stycznia 2018 roku. 
Przewodnicząca Rady Gminy Niechlów Pani Ewa Pietrowiak oznajmiła, iż projekt protokołu                   

z sesji odbytej w dniu 25 stycznia 2018 roku wyłożony był do wglądu w Biurze Rady Gminy,                   

a przed sesją na Sali obrad, więc wszyscy zainteresowani mogli się z nim zapoznać                                   

i ewentualnie nanieść poprawki. Mając na względzie powyższe zapytała radnych, czy wnoszą 

uwagi do w/w protokołu? 

Wobec braku uwag Rada Gminy Niechlów w obecności 15 radnych uczestniczących                                           

w posiedzeniu stosunkiem głosów 15 radnych „za” przyjęła protokół z obrad XLII Sesji Rady 

Gminy Niechlów odbytej w dniu 25 stycznia 2018 roku. 

Ad. 5. 

Przyjęcie protokołu z XLIII Sesji Rady Gminy Niechlów odbytej w dniu 13 lutego 2018 roku. 

Przewodnicząca Rady Gminy Niechlów Pani Ewa Pietrowiak oznajmiła, iż projekt protokołu                         

z sesji odbytej w dniu 13 lutego 2018 roku wyłożony był do wglądu w Biurze Rady Gminy,                          

a przed sesją na Sali obrad, więc wszyscy zainteresowani mogli się z nim zapoznać                                           

i ewentualnie nanieść poprawki. Mając na względzie powyższe zapytała radnych, czy wnoszą 

uwagi do w/w protokołu? 

Wobec braku uwag Rada Gminy Niechlów w obecności 15 radnych uczestniczących                                     

w posiedzeniu stosunkiem głosów 15 radnych „za” przyjęła protokół z obrad XLIII Sesji Rady 

Gminy Niechlów odbytej w dniu 13 lutego 2018 roku. 

Ad. 6. 

Przyjęcie protokołu z XLIV Sesji Rady Gminy Niechlów odbytej w dniu 19 lutego 2018 roku. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Niechlów Pani Ewa Pietrowiak oznajmiła, iż projekt protokołu                      

z sesji odbytej w dniu 19 lutego 2018 roku wyłożony był do wglądu w Biurze Rady Gminy,                          

a przed sesją na Sali obrad, więc wszyscy zainteresowani mogli się z nim zapoznać                                             

i ewentualnie nanieść poprawki. Mając na względzie powyższe zapytała radnych, czy wnoszą 

uwagi do w/w protokołu? 

Wobec braku uwag Rada Gminy Niechlów w obecności 15 radnych uczestniczących                                            

w posiedzeniu stosunkiem głosów 15 radnych „za” przyjęła protokół z obrad XLIV Sesji Rady 

Gminy Niechlów odbytej w dniu 19 lutego 2018 roku. 

Wszystkie uchwały i sprawy decyzyjne na dzisiejszym posiedzeniu uchwalane były                                        

w głosowaniu jawnym. Zarówno projekty, jak i oryginały uchwał stanowią załącznik do 

niniejszego protokołu. 

Ad. 7. 

Sprawozdanie Wójta Gminy Niechlów z okresu między sesjami. 

Pani Wójt poinformowała o realizacji n/w zadań w okresie między sesjami: 

- złożony został wniosek na dofinansowanie funkcjonowania oświaty w gminie Niechlów. 

Obecnie realizowany jest wniosek pn. „Edukacja inwestycją w przyszłość”, gdzie zostały 

doposażone w szkołach pracownie komputerowe, zakupiono szereg pomocy dydaktycznych, 

odbywają się zajęcia dodatkowe z przedmiotów ścisłych i języków obcych. Dobiega końca 

realizacja wniosku pn. „Akademia Młodego Geniusza w Gminie Niechlów”. Obydwa te wnioski 

to kwota około 1,5 mln. zł.  

- złożony został wniosek na realizację zadań oświatowych, gdzie będą doposażane w naszych 

szkołach pracownie do przedmiotów przyrodniczych. Zakupione zostaną mikroskopy i różnego 

rodzaju akcesoria do laboratorium chemicznego i fizycznego. 

- w wyniku aktywności Pani Dyrektor Zespołu Szkół w Sicinach i pracownika UG Pana Pawła 

Wróblewskiego szkoła w Sicinach pozyskała meble na kwotę ok. 30 tys. zł na wyposażenie klas. 

Pani Wójt poinformowała, iż wpłynął wniosek, który sformułowali mieszkańcy wsi Naratów na 

czele z Panią Sołtys i Radnym z Naratowa, że mieszkańcy są zaniepokojeni faktem, że 

likwidujemy Gimnazjum w Naratowie. Pani Wójt wyjaśniła, że my nie likwidujemy Gimnazjum 

w Naratowie, bowiem takich kompetencji nie mieliśmy, to uczyniła za nas ustawa. Pani Wójt 

przypomniała, iż w ubiegłym roku na tej sali została podjęta uchwała intencyjna na temat 

tworzenia Środowiskowego Domu Samopomocy w Naratowie. Podkreśliła, iż nigdy nie 

dopuściła by do tego by budynek stał pusty i ulegał zniszczeniu i dewastacji. Pani Wójt 

podkreśliła, iż w związku z tym, że ta uchwała została podjęta jednogłośnie również przez 

radnego Pana Tupca to zostało podjęte działanie zmierzające do realizacji tej uchwały. Został 

złożony wniosek do Urzędu Wojewódzkiego na utworzenie w tym budynku  Środowiskowego 

Domu Samopomocy, jak również złożony został wniosek do RPO na Dom Dziennego Pobytu 

Seniora. Wykonany został kosztorys tych pomieszczeń. Pani Wójt powiedziała, iż niczego nie 

ukrywała, na sesjach informowała o swoich planach, podkreśliła, iż nigdy niczego nie chce 

robić wbrew mieszkańcom. Po przyjęciu uchwały intencyjnej nie było żadnych głosów 

sprzeciwu. Ponadto Pani Wójt wyjaśniła, iż placówka w Sicinach, która została wybudowana 

przed laty stworzona została na potrzeby przyjęcia bardzo dużej liczby uczniów. Wyjaśniła, iż 



5 
 

gdyby zostawić część uczniów Gimnazjum w Naratowie, część w Sicinach to i tak dowozy 

uczniów będą się odbywały. Pani Wójt podkreśliła, iż nikt na tym nie ucierpi, żaden etat nie 

zostanie utracony. Gdyby udało się pozyskać środki, bo wnioski jeszcze nie zostały 

rozpatrzone, to prace zyskuje kilka osób. 

Pani Wójt poinformowała, iż w przyszłym tygodniu jest spotkanie z rodzicami dzieci 

przedszkolnych, bowiem rodzice ci domagają się aby ich dzieci przebywały w przedszkolu 

dłużej, niż tylko do godziny trzynastej. Będziemy rozmawiać z rodzicami na temat wydłużenia 

tego czasu pracy. Obecnie Pani Dyrektor Szkoły w Sicinach sprawdza jakie są możliwości 

budżetowe w tym zakresie. Pani Wójt przypomniała, iż wyremontowany został dach w tej 

placówce, został wymieniony piec c.o., cały czas dbamy o ten obiekt. 

- na dzisiejszej sesji jest rozpatrzona prośba Pani Dyrektor Zespołu Szkół w Sicinach, która 

zwróciła się z prośbą o dofinansowanie wprowadzenia do szkoły dziennika elektronicznego                       

i ta pozycja w budżecie występuje. 

- 9 kwietnia br odbędzie się spotkanie w Naratowie w związku ze scalaniem gruntów, gdzie 

omówione zostaną kwestie podatkowe. Pani Wójt poinformowała, iż wydz. finansowy Urzędu 

Gminy przygotowuje symulację kosztów poszczególnych rozwiązań. 

- w dniu wczorajszym wspólnie z Panią Skarbnik we Wrocławiu podpisana została umowa na 

Dom Pomocy Społecznej w Sicinach. Jest to konsekwencja przyznania naszej gminie dotacji                 

w ramach programu rewitalizacji. Całkowita wartość tego projektu wynosi ponad 5 mln zł.                      

Z tego 4 mln 219 tys. zł pochodzić będzie z RPO Województwa Dolnośląskiego. Dodatkowy 

bonus, który gmina otrzymała to 10% dla gmin objętych programem rewitalizacji.                                         

W przypadku naszej gminy jest to kwota 496 tys. 402 zł. Gmina złożyła również wniosek na 

remont dachu pałacu w Sicinach. Ministerstwo Kultury i Dziedzictwa Narodowego przyznało 

na ten cel kwotę 100 tys. zł. 

- na dzisiejszej sesji przystąpimy do podjęcia uchwały w sprawie zmiany budżetu gminy                          

w związku z tym, że otrzymaliśmy dotację na żłobek, który będzie usytuowany w ramach 

zagospodarowania tej powierzchni, która nie jest już zajmowana przez uczniów Zespołu Szkół 

w Niechlowie. Gmina otrzymała dotację za pośrednictwem Urzędu Wojewódzkiego na 

adaptację pomieszczeń ZS w Niechlowie na potrzeby utworzenia żłobka. Jest również przyjęcie 

dotacji na utworzenie Klubu Seniora w świetlicy wiejskiej w Żuchlowie.  

- aktualnie pracownik UG Pani Lilla Różańska i p.o. Dyrektora GOK Pani Katarzyna Kurdek 

przygotowują się do złożenia wniosku w ramach programu rozwoju obszarów wiejskich na 

remont Gminnego Ośrodka Kultury w Niechlowie i budowę świetlicy wiejskiej we Wronińcu. 

Wyszły nowe załączniki, jednym z nich jest ujęcie tych zadań w dokumentach strategicznych, 

w związku z czym Pani Wójt poinformowała, iż będziemy musieli przystąpić do uchwalenia 

naszej strategii rozwoju gminy, bo tutaj nie wystarczają strategie rozwoju poszczególnych 

miejscowości. W strategii tej będziemy musieli zaznaczyć, że budowa świetlicy wiejskiej we 

Wronińcu, czy remont GOK to są nasze cele strategiczne. 

- trwa realizacja inwestycji budowy mieszkań socjalnych w Bartodziejach. Jest 

przygotowywanych 13 mieszkań socjalnych. Na ten cel otrzymaliśmy dotację z Regionalnego 

Programu Operacyjnego Województwa Dolnośląskiego. 
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- są przygotowywane mieszkania dla repatriantów (tj. 15 mieszkań w miejscowościach 

Lipowiec i Siciny). Pani Wójt przypomniała, iż pomimo wielu kontrowersji wokół tych mieszkań 

dla repatriantów, one również zostały wykonane po podjęciu przez Radę Gminy uchwały 

intencyjnej. Pani Wójt powiedziała, że jeżeli nawet będzie musiała ponieść konsekwencje                       

z tego tytułu to nie żałuje. Pani Wójt podkreśliła, iż ratując ten obiekt w Lipowcu, jak i te ruiny 

w Sicinach być może dzięki temu uratowane zostało czyjeś życie. Pani Wójt wyjaśniła, że po 

przeprowadzonych rozmowach z Kierownikiem Zakładu Gospodarki Komunalnej, 

Mieszkaniowej i Wodociągów w Niechlowie Panem Henrykiem Merta oszacowano, że remont 

tych wszystkich naszych mieszkań, które są w zasobach gminy pochłonąłby kolejny milion 

złotych, gdybyśmy chcieli je wszystkie wyremontować. Jest dużo potrzeb w tym zakresie. 

Szereg mieszkań zostało wyremontowanych z Agencji Nieruchomości Rolnych. 

W związku z zakończeniem sprawozdania przez Panią Wójt Radny Pan Dariusz Tupiec poprosił 

o udzielenie głosu. Przewodnicząca Rady Gminy udzieliła mu głosu. Pan Tupiec odniósł się do 

słów Pani Wójt. Powiedział, iż w ubiegłym roku społeczność Naratowa złożyła pismo do Urzędu 

Gminy i do dziś nie dostali w tym temacie żadnej odpowiedzi. Było pismo by utworzyć w szkole 

w Naratowie cztery oddziały szkolne. Podkreślił, iż szkoda, że wówczas nie było czasu aby 

spotkać się z mieszkańcami i wyjaśnić im jak to wszystko wygląda. Wówczas być może by tego 

pisma nie było. Pani Wójt powiedziała, że nie obraża się na pismo i być może jest to jeden                            

z wątków komunikacyjnych, jakieś niezrozumienie. Uważa, że radny czy sołtys po to są na sesji 

by rozmawiać z mieszkańcami o tym co się dzieje na sesji.  Pan Tupiec powiedział: „Były 

spotkania odnośnie scalania, trzeba było wytłumaczyć ludziom”. Pani Wójt powiedziała: 

„Trzeba było, nikt nie pytał, a ja nie mówiłam”. 

Ad. 8. 

Interpelacje i zapytania radnych. 

Na ręce Przewodniczącej Rady Gminy Niechlów Pani Ewy Pietrowiak złożona została 

interpelacja Radnej Pani Joanny Haręzga w temacie wykonania nawierzchni asfaltowej na 

drodze gminnej znajdującej się na terenie wsi Wroniniec oraz naprawy zerwanego mostka przy 

wjeździe na drogę gminną w miejscowości Wroniniec. 

Ad. 9. 

Podjęcie Uchwały Nr XLV/340/2018 w sprawie zmiany budżetu Gminy Niechlów na rok 
2018. 
W punkcie tym na wstępie głos zabrała Przewodnicząca Rady Gminy, która poinformowała, iż 
wpłynęło pismo o zwiększenie budżetu o 5 tys. zł. Powiedziała, że sprawdzając budżet na rok 
2018 nie ma w nim żadnego zapisu mówiącego o tym, że ma powstać żłobek. Była jedynie 
wzmianka w budżecie ale na rok 2017, gdzie zapisana była kwota 1.000 zł. Uważa, że w związku 
z tym, że nie ma w budżecie na rok 2018 takiej instytucji jak żłobek w Niechlowie należy 
wskazać źródło – środki własne. Ponadto w zmianie budżetu jest dział 852 – pomoc społeczna, 
który miał być poprawiony. Powiedziała, że ta uchwała nie jest prawna i uważa, że należy ją 
odłożyć, ewentualnie zwołać sesję nadzwyczajną. Pani Wójt powiedziała, iż powyższa uchwała 
jest nam niezbędna do przyjęcia dotacji. Pani Pietrowiak powiedziała, że wszystko rozumie, 
ale budżet planowany jest do przodu i w tym budżecie na rok 2018 powinno być założenie, że 
planujemy powstanie żłobka, tu nie ma żadnej wzmianki. Głos zabrał radny Pan Zaczkiewicz 
który powiedział, iż na komisji omawiając dział 852 Pani Skarbnik sama przyznała, że jest to 
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pomyłka, a nie zostało to poprawione. Pani Pietrowiak powiedziała, że nie może podpisać 
czegoś co jest niezgodne z prawem. Ponadto powiedziała, że zastanawia ją również kwota, 
która jest wprowadzona przy budowie ciągu rowerowego Łękanów – Naratów. Jest wpisana 
kwota 490 tys. zł, gdzie w budżecie na 2018 rok zakładaliśmy kwotę 296 tys. 820 zł. Zwróciła 
się z zapytaniem w związku z czym tak wzrosły te koszty? 
Głos zabrał Pan Marcin Jóźwiak – Kierownik Ref. Inwestycyjno-Technicznego UG, który 
wyjaśnił, że na komisji przedstawił szczegółową analizę tego zadania. Wytłumaczył, że wzrost 
kosztów kosztorysowych wynika przede wszystkim ze wzrostu cen na rynkach. Podkreślił, że 
każda inwestycja , którą planowaliśmy wcześniej z wyprzedzeniem rocznym skutkuje tym, że 
przy urealnieniu cen po kosztach bieżących następuje drastyczny wzrost wartości każdej z tych 
inwestycji, szczególnie jeśli chodzi o inwestycje drogowe. Pani Pietrowiak powiedziała, że 
skoro mamy w budżecie kwotę, to trzeba było wskazać źródło dofinansowania, a „Pan 
powiedział tylko, że wzrośnie”. Pan Jóźwiak powiedział, iż takiej informacji może udzielić tylko 
po konsultacji z panią Skarbnik, nie jest właściwym wypowiadać się w tym momencie ze 
względu na to, że sprawy finansowane zawsze przed tego typu informacjami konsultowane są 
z panią Skarbnik. Należy jedynie domniemywać, że w związku z wypadnięciem planu zadań 
inwestycyjnych, inwestycji na rok bieżący ta inwestycja planowana jest z tych źródeł do 
pokrycia. Zwrócił się z prośbą o zadanie tego zapytania, gdy będzie obecna Pani Skarbnik, 
bowiem to co przedstawił jest informacją nie potwierdzoną. 
Radny pan Przemysław Zaczkiewicz złożył wniosek formalny żeby odrzucić w dniu dzisiejszym 
procedowanie zmiany uchwały budżetowej. 
Pani Przewodnicząca zwróciła się z zapytaniem do radnych, czy są jeszcze jakieś wnioski.                     
W związku z brakiem innych wniosków Przewodnicząca Rady Gminy Pani Ewa Pietrowiak 
przeszła do przegłosowania wniosku formalnego w temacie nie procedowania na dzisiejszej 
sesji uchwały Nr XLV/340/2018 w sprawie zmiany budżetu Gminy Niechlów na rok 2018.                 
W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. „Za” wnioskiem opowiedziało się 11 radnych, 
„przeciw” – 1 radny, „wstrzymało się” od głosu – 3 radnych. 
W związku z powyższym Uchwała Nr XLV/340/2018 w sprawie zmiany budżetu Gminy 
Niechlów nie została podjęta. 
Ad. 10. 
Podjęcie Uchwały Nr XLV/341/2018 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 
Gminy Niechlów. 
W związku z tym, że Uchwała ta jest powiązana z uchwałą budżetową dlatego też 
Przewodnicząca Rady Gminy Niechlów Pani Ewa Pietrowiak zgłosiła wniosek o nie 
procedowanie na dzisiejszej sesji Uchwały Nr XLV/341/2018 w sprawie zmiany Wieloletniej 
Prognozy Finansowej Gminy Niechlów. W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. „Za” 
wnioskiem opowiedziało się 11 radnych, „przeciw” – 0 radnych, „wstrzymało się” od głosu 
– 4 radnych. 
W związku z powyższym Uchwała Nr XLV/341/2018 w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy 
Finansowej Gminy Niechlów nie została podjęta. 
Ad. 11. 
Podjęcie Uchwały Nr XLV/342/2018 w sprawie funduszu sołeckiego na rok budżetowy 2019. 
Przewodnicząca Rady Gminy Niechlów Pani Ewa Pietrowiak odczytała projekt uchwały                              
w sprawie funduszu sołeckiego na rok budżetowy 2019. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Józef Czak przedstawił pozytywną opinię wypracowaną 
na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy, co do tego projektu uchwały. 
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W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady Gminy Niechlów Pani Ewa Pietrowiak 
poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
Uchwała Nr XLV/342/2018 w sprawie funduszu sołeckiego na rok budżetowy 2019                                  
w głosowaniu jawnym podjęta została następującym stosunkiem głosów: 
W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 
„za” powyższą uchwałą opowiedziało się 14 radnych, 
„przeciw” – 0 radnych, 
„wstrzymało się” od głosu 1 radny. 
W związku z powyższym Uchwała Nr XLV/342/2018 w sprawie funduszu sołeckiego na rok 
budżetowy 2019 została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Przewodnicząca Rady Gminy Niechlów Pani Ewa Pietrowiak wyjaśniła, że Pani Wójt wspólnie 
z Radą Gminy podjęła decyzję o zwiększeniu tzw. środków sołeckich z 15% na 20%. 
Ad. 12. 
Podjęcie Uchwały Nr XLV/343/2018 w sprawie podziału Gminy Niechlów na okręgi 
wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym 
okręgu. 
Przewodnicząca Rady Gminy Niechlów Pani Ewa Pietrowiak odczytała projekt uchwały                               
w sprawie podziału Gminy Niechlów na okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz 
liczby radnych wybieranych w każdym okręgu. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Józef Czak przedstawił pozytywną opinię wypracowaną 
na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy, co do tego projektu uchwały. 
W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady Gminy Niechlów Pani Ewa Pietrowiak 
poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
Uchwała Nr XLV/343/2018 w sprawie podziału Gminy Niechlów na okręgi wyborcze, 
ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym okręgu                                   
w głosowaniu jawnym podjęta została następującym stosunkiem głosów: 
W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 
„za” powyższą uchwałą opowiedziało się 15 radnych, 
„przeciw” – 0 radnych, 
„wstrzymało się” od głosu – 0 radnych. 
W związku z powyższym Uchwała Nr XLV/343/2018 w sprawie podziału Gminy Niechlów na 
okręgi wyborcze, ustalenia ich granic i numerów oraz liczby radnych wybieranych w każdym 
okręgu została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Ad. 13. 
Podjęcie Uchwały Nr XLV/344/2018 w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego 
wymiaru godzin zajęć doradców zawodowych. 
Przewodnicząca Rady Gminy Niechlów Pani Ewa Pietrowiak odczytała projekt uchwały                                 
w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru godzin zajęć doradców 
zawodowych. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Józef Czak przedstawił pozytywną opinię wypracowaną 
na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy, co do tego projektu uchwały. 
W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady Gminy Niechlów Pani Ewa Pietrowiak 
poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
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Uchwała Nr XLV/344/2018 w sprawie ustalenia tygodniowego obowiązkowego wymiaru 
godzin zajęć doradców zawodowych w głosowaniu jawnym podjęta została następującym 
stosunkiem głosów: 
W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 
„za” powyższą uchwałą opowiedziało się 15 radnych, 
„przeciw” – 0 radnych, 
„wstrzymało się” od głosu – 0 radnych. 
W związku z powyższym Uchwała Nr XLV/344/2018 w sprawie ustalenia tygodniowego 
obowiązkowego wymiaru godzin zajęć doradców zawodowych została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Ad. 14. 
Podjęcie Uchwały Nr XLV/345/2018 w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIX/117/2009 Rady 
Gminy Niechlów z dnia 03 kwietnia 2009r. w sprawie regulaminu określającego wysokość                   
i warunki przyznawania niektórych składników wynagrodzenia nauczycielom zatrudnionym 
w szkołach prowadzonych przez Gminę Niechlów. 
Przewodnicząca Rady Gminy Niechlów Pani Ewa Pietrowiak odczytała projekt uchwały                                       
w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIX/117/2009 Rady Gminy Niechlów z dnia 03 kwietnia 2009r. 
w sprawie regulaminu określającego wysokość i warunki przyznawania niektórych składników 
wynagrodzenia nauczycielom zatrudnionym w szkołach prowadzonych przez Gminę Niechlów. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Józef Czak przedstawił pozytywną opinię wypracowaną 
na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy, co do tego projektu uchwały. 
W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady Gminy Niechlów Pani Ewa Pietrowiak 
poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
Uchwała Nr XLV/345/2018 w sprawie zmiany Uchwały Nr XXIX/117/2009 Rady Gminy 
Niechlów z dnia 03 kwietnia 2009r. w sprawie regulaminu określającego wysokość i warunki 
przyznawania niektórych składników wynagrodzenia nauczycielom zatrudnionym                                         
w szkołach prowadzonych przez Gminę Niechlów w głosowaniu jawnym podjęta została 
następującym stosunkiem głosów: 
W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 
„za” powyższą uchwałą opowiedziało się 14 radnych, 
„przeciw” – 0 radnych, 
„wstrzymało się” od głosu – 1 radny. 
W związku z powyższym Uchwała Nr XLV/345/2018 w sprawie zmiany Uchwały Nr 
XXIX/117/2009 Rady Gminy Niechlów z dnia 03 kwietnia 2009r. w sprawie regulaminu 
określającego wysokość i warunki przyznawania niektórych składników wynagrodzenia 
nauczycielom zatrudnionym w szkołach prowadzonych przez Gminę Niechlów została 
podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Ad. 15. 
Podjęcie Uchwały Nr XLV/346/2018 w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy Niechlów z dnia 
30 listopada 2017r. Nr XL/314/2017 dot. stwierdzenia przekształcenia sześcioletniej szkoły 
podstawowej wchodzącej w skład Zespołu Szkół w Niechlowie dla których organem 
prowadzącym jest Gmina Niechlów w ośmioletnią szkołę podstawową. 
Przewodnicząca Rady Gminy Niechlów Pani Ewa Pietrowiak odczytała projekt uchwały                            
w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy Niechlów z dnia 30 listopada 2017r. Nr XL/314/2017 
dot. stwierdzenia przekształcenia sześcioletniej szkoły podstawowej wchodzącej w skład 
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Zespołu Szkół w Niechlowie dla których organem prowadzącym jest Gmina Niechlów                                         
w ośmioletnią szkołę podstawową. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Józef Czak przedstawił pozytywną opinię wypracowaną 
na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy, co do tego projektu uchwały. 
W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady Gminy Niechlów Pani Ewa Pietrowiak 
poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
Uchwała Nr XLV/346/2018 w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy Niechlów z dnia 30 
listopada 2017r. Nr XL/314/2017 dot. stwierdzenia przekształcenia sześcioletniej szkoły 
podstawowej wchodzącej w skład Zespołu Szkół w Niechlowie dla których organem 
prowadzącym jest Gmina Niechlów w ośmioletnią szkołę podstawową w głosowaniu 
jawnym podjęta została następującym stosunkiem głosów: 
W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 
„za” powyższą uchwałą opowiedziało się 15 radnych, 
„przeciw” – 0 radnych, 
„wstrzymało się” od głosu – 0 radnych. 
W związku z powyższym Uchwała Nr XLV/346/2018 w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy 
Niechlów z dnia 30 listopada 2017r. Nr XL/314/2017 dot. stwierdzenia przekształcenia 
sześcioletniej szkoły podstawowej wchodzącej w skład Zespołu Szkół w Niechlowie dla 
których organem prowadzącym jest Gmina Niechlów w ośmioletnią szkołę podstawową 
została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Ad. 16. 
Podjęcie Uchwały Nr XLV/347/2018 w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy Niechlów z dnia 
30 listopada 2017r. Nr XL/315/2017 dot. stwierdzenia przekształcenia sześcioletniej szkoły 
podstawowej wchodzącej w skład Zespołu Szkół w Sicinach dla których organem 
prowadzącym jest Gmina Niechlów w ośmioletnią szkołę podstawową. 
Przewodnicząca Rady Gminy Niechlów Pani Ewa Pietrowiak odczytała projekt uchwały                              
w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy Niechlów z dnia 30 listopada 2017r. Nr XL/315/2017 
dot. stwierdzenia przekształcenia sześcioletniej szkoły podstawowej wchodzącej w skład 
Zespołu Szkół w Sicinach dla których organem prowadzącym jest Gmina Niechlów                                        
w ośmioletnią szkołę podstawową. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Józef Czak przedstawił pozytywną opinię wypracowaną 
na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy, co do tego projektu uchwały. 
W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady Gminy Niechlów Pani Ewa Pietrowiak 
poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
Uchwała Nr XLV/347/2018 w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy Niechlów z dnia 30 
listopada 2017r. Nr XL/315/2017 dot. stwierdzenia przekształcenia sześcioletniej szkoły 
podstawowej wchodzącej w skład Zespołu Szkół w Sicinach dla których organem 
prowadzącym jest Gmina Niechlów w ośmioletnią szkołę podstawową w głosowaniu 
jawnym podjęta została następującym stosunkiem głosów: 
W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 
„za” powyższą uchwałą opowiedziało się 15 radnych, 
„przeciw” – 0 radnych, 
„wstrzymało się” od głosu – 0 radnych. 
W związku z powyższym Uchwała Nr XLV/347/2018 w sprawie zmiany Uchwały Rady Gminy 
Niechlów z dnia 30 listopada 2017r. Nr XL/315/2017 dot. stwierdzenia przekształcenia 
sześcioletniej szkoły podstawowej wchodzącej w skład Zespołu Szkół w Sicinach dla których 
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organem prowadzącym jest Gmina Niechlów w ośmioletnią szkołę podstawową została 
podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Ad. 17. 
Podjęcie Uchwały Nr XLV/348/2018 w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Niechlów na 2018 
rok. 
Przewodnicząca Rady Gminy Niechlów Pani Ewa Pietrowiak odczytała projekt uchwały                             
w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 
bezdomności zwierząt na terenie Gminy Niechlów na 2018 rok. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Józef Czak przedstawił pozytywną opinię wypracowaną 
na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy, co do tego projektu uchwały. 
W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady Gminy Niechlów Pani Ewa Pietrowiak 
poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
Uchwała Nr XLV/348/2018 w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami 
bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy Niechlów na 2018 
rok w głosowaniu jawnym podjęta została następującym stosunkiem głosów: 
W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 
„za” powyższą uchwałą opowiedziało się 15 radnych, 
„przeciw” – 0 radnych, 
„wstrzymało się” od głosu – 0 radnych. 
W związku z powyższym Uchwała Nr XLV/348/2018 w sprawie przyjęcia programu opieki 
nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Gminy 
Niechlów na 2018 rok została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Ad. 18. 
Podjęcie Uchwały Nr XLV/349/2018 w sprawie wyrażenia zgody na ponowne zawarcie 
umowy dzierżawy. 
Przewodnicząca Rady Gminy Niechlów Pani Ewa Pietrowiak odczytała projekt uchwały                            
w sprawie wyrażenia zgody na ponowne zawarcie umowy dzierżawy. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Józef Czak przedstawił pozytywną opinię wypracowaną 
na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy, co do tego projektu uchwały. 
W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady Gminy Niechlów Pani Ewa Pietrowiak 
poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
Uchwała Nr XLV/349/2018 w sprawie wyrażenia zgody na ponowne zawarcie umowy 
dzierżawy w głosowaniu jawnym podjęta została następującym stosunkiem głosów: 
W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 
„za” powyższą uchwałą opowiedziało się 15 radnych, 
„przeciw” – 0 radnych, 
„wstrzymało się” od głosu – 0 radnych. 
W związku z powyższym Uchwała Nr XLV/349/2018 w sprawie wyrażenia zgody na ponowne 
zawarcie umowy dzierżawy została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Ad. 19. 
Podjęcie Uchwały Nr XLV/350/2018 w sprawie wyrażenia zgody na ponowne zawarcie 
umowy dzierżawy. 
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Przewodnicząca Rady Gminy Niechlów Pani Ewa Pietrowiak odczytała projekt uchwały                             
w sprawie wyrażenia zgody na ponowne zawarcie umowy dzierżawy. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Józef Czak przedstawił pozytywną opinię wypracowaną 
na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy, co do tego projektu uchwały. 
W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady Gminy Niechlów Pani Ewa Pietrowiak 
poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
Uchwała Nr XLV/350/2018 w sprawie wyrażenia zgody na ponowne zawarcie umowy 
dzierżawy w głosowaniu jawnym podjęta została następującym stosunkiem głosów: 
W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 
„za” powyższą uchwałą opowiedziało się 15 radnych, 
„przeciw” – 0 radnych, 
„wstrzymało się” od głosu – 0 radnych. 
W związku z powyższym Uchwała Nr XLV/350/2018 w sprawie wyrażenia zgody na ponowne 
zawarcie umowy dzierżawy została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Ad. 20. 
Podjęcie Uchwały Nr XLV/351/2018 w sprawie wyrażenia zgody na ponowne zawarcie 
umowy dzierżawy. 
Przewodnicząca Rady Gminy Niechlów Pani Ewa Pietrowiak odczytała projekt uchwały                                   
w sprawie wyrażenia zgody na ponowne zawarcie umowy dzierżawy. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Józef Czak przedstawił pozytywną opinię wypracowaną 
na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy, co do tego projektu uchwały. 
W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady Gminy Niechlów Pani Ewa Pietrowiak 
poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
Uchwała Nr XLV/351/2018 w sprawie wyrażenia zgody na ponowne zawarcie umowy 
dzierżawy w głosowaniu jawnym podjęta została następującym stosunkiem głosów: 
W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 
„za” powyższą uchwałą opowiedziało się 15 radnych, 
„przeciw” – 0 radnych, 
„wstrzymało się” od głosu – 0 radnych. 
W związku z powyższym Uchwała Nr XLV/351/2018 w sprawie wyrażenia zgody na ponowne 
zawarcie umowy dzierżawy została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Ad. 21. 
Podjęcie Uchwały Nr XLV/352/2018 w sprawie wyrażenia zgody na ponowne zawarcie 
umowy dzierżawy. 
Przewodnicząca Rady Gminy Niechlów Pani Ewa Pietrowiak odczytała projekt uchwały                              
w sprawie wyrażenia zgody na ponowne zawarcie umowy dzierżawy. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Józef Czak przedstawił pozytywną opinię wypracowaną 
na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy, co do tego projektu uchwały. 
W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady Gminy Niechlów Pani Ewa Pietrowiak 
poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
Uchwała Nr XLV/352/2018 w sprawie wyrażenia zgody na ponowne zawarcie umowy 
dzierżawy w głosowaniu jawnym podjęta została następującym stosunkiem głosów: 
W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 
„za” powyższą uchwałą opowiedziało się 15 radnych, 
„przeciw” – 0 radnych, 
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„wstrzymało się” od głosu – 0 radnych. 
W związku z powyższym Uchwała Nr XLV/352/2018 w sprawie wyrażenia zgody na ponowne 
zawarcie umowy dzierżawy została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Ad. 22. 
Podjęcie Uchwały Nr XLV/353/2018 w sprawie wyrażenia zgody na ponowne zawarcie 
umowy dzierżawy. 
Przewodnicząca Rady Gminy Niechlów Pani Ewa Pietrowiak odczytała projekt uchwały                             
w sprawie wyrażenia zgody na ponowne zawarcie umowy dzierżawy. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Józef Czak przedstawił pozytywną opinię wypracowaną 
na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy, co do tego projektu uchwały. 
W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady Gminy Niechlów Pani Ewa Pietrowiak 
poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
Uchwała Nr XLV/352/2018 w sprawie wyrażenia zgody na ponowne zawarcie umowy 
dzierżawy w głosowaniu jawnym podjęta została następującym stosunkiem głosów: 
W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 
„za” powyższą uchwałą opowiedziało się 15 radnych, 
„przeciw” – 0 radnych, 
„wstrzymało się” od głosu – 0 radnych. 
W związku z powyższym Uchwała Nr XLV/352/2018 w sprawie wyrażenia zgody na ponowne 
zawarcie umowy dzierżawy została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Ad. 23. 
Podjęcie Uchwały Nr XLV/354/2018 w sprawie wyrażenia zgody na ponowne zawarcie 
umowy dzierżawy. 
Przewodnicząca Rady Gminy Niechlów Pani Ewa Pietrowiak odczytała projekt uchwały                              
w sprawie wyrażenia zgody na ponowne zawarcie umowy dzierżawy. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Józef Czak przedstawił pozytywną opinię wypracowaną 
na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy, co do tego projektu uchwały. 
W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady Gminy Niechlów Pani Ewa Pietrowiak 
poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
Uchwała Nr XLV/354/2018 w sprawie wyrażenia zgody na ponowne zawarcie umowy 
dzierżawy w głosowaniu jawnym podjęta została następującym stosunkiem głosów: 
W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 
„za” powyższą uchwałą opowiedziało się 15 radnych, 
„przeciw” – 0 radnych, 
„wstrzymało się” od głosu – 0 radnych. 
W związku z powyższym Uchwała Nr XLV/354/2018 w sprawie wyrażenia zgody na ponowne 
zawarcie umowy dzierżawy została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Ad. 24. 
Podjęcie Uchwały Nr XLV/355/2018 w sprawie wyrażenia zgody na ponowne zawarcie 
umowy dzierżawy. 
Przewodnicząca Rady Gminy Niechlów Pani Ewa Pietrowiak odczytała projekt uchwały                               
w sprawie wyrażenia zgody na ponowne zawarcie umowy dzierżawy. 
Wiceprzewodniczący Rady Gminy Pan Józef Czak przedstawił pozytywną opinię wypracowaną 
na wspólnym posiedzeniu komisji Rady Gminy, co do tego projektu uchwały. 
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W związku z brakiem pytań Przewodnicząca Rady Gminy Niechlów Pani Ewa Pietrowiak 
poddała pod głosowanie projekt uchwały. 
Uchwała Nr XLV/355/2018 w sprawie wyrażenia zgody na ponowne zawarcie umowy 
dzierżawy w głosowaniu jawnym podjęta została następującym stosunkiem głosów: 
W głosowaniu udział wzięło 15 radnych. 
„za” powyższą uchwałą opowiedziało się 15 radnych, 
„przeciw” – 0 radnych, 
„wstrzymało się” od głosu – 0 radnych. 
W związku z powyższym Uchwała Nr XLV/355/2018 w sprawie wyrażenia zgody na ponowne 
zawarcie umowy dzierżawy została podjęta. 
Uchwała stanowi załącznik do niniejszego protokołu. 
Ad. 25. 
Złożenie sprawozdania z działalności Komendy Powiatowej Policji w Górze o stanie porządku 
i bezpieczeństwa publicznego na terenie powiatu górowskiego za 2017 rok. 
Głos zabrał Pan Marek Berus z Komendy Powiatowej Policji w Górze, który nawiązał do 
przestępstw najbardziej uciążliwych dla mieszkańców gminy Niechlów. W 2017 roku 
odnotowano ogólnie takich zdarzeń 28, w tym 19 kradzieży z włamaniami, 8 zwykłych 
kradzieży oraz 1 uszkodzenie mienia. W 13 przypadkach sprawcy zostali doprowadzeni przed 
sądy. Ze statystyk wynika, że gmina Niechlów należy do gmin najbezpieczniejszych na 
Dolnym Śląsku, a nawet całego kraju. Jeśli chodzi o 2018 rok to ta tendencja jest utrzymana. 
Szczegółowe sprawozdania o stanie porządku i bezpieczeństwa naterenie powiatu 

górowskiego za 2017 rok z działalności Komendy Powiatowej Policji w Górze stanowi 

załącznik do niniejszego protokołu. 

Ad. 26. 
Wolne wnioski i zapytania. 
- Przewodnicząca Rady Gminy Niechlów Pani Ewa Pietrowiak ustosunkowała się do artykułu, 
który ukazał się na łamach „Życia Powiatu”. Jest w nim wywiad przeprowadzony z Panią Wójt, 
która informuje „że ma już dosyć tych donosów”. Radna Pani Ewa Pietrowiak powiedziała, że 
to nie był żaden donos, ale oficjalne podpisane zawiadomienie odpowiednich służb. 
Podkreśliła, iż jako Rada nie mieli innego wyjścia, mając wiedzę, że coś nie jest w porządku 
mieli obowiązek to zgłosić. Przewodnicząca Rady Gminy Pani Ewa Pietrowiak poinformowała, 
że zostało również wysłane pismo do Urzędu Wojewódzkiego. Pani Wójt także, bo już 3 
stycznia br została poinformowana o powyższym, nie było nic robione za plecami Pani Wójt. 
Wszystkie informacje, które zostały wysłane do różnych instytucji, zostały także przekazane 
do wiadomości Urzędu Gminy Niechlów. Pani Pietrowiak podkreśliła, iż uważa, że Rada Gminy 
działa zgodnie z prawem. Poinformowała, iż zostały podjęte przez komisję rewizyjną 
czterokrotnie działania w celu przeprowadzenia kontroli. Niestety do dnia dzisiejszego 
kontrola była nieskuteczna. Powiedziała, iż są protokoły komisji rewizyjnej, gdzie można się 
zapoznać jak przebiegały kontrole. Uważa, że w najmniejszym stopniu Rada Gminy nie ponosi 
żadnej winy, nie rozumie dlaczego tak się stało, że opisano nas, że „jesteśmy źródłem całego 
zła”. Pani Pietrowiak podkreśliła, że gminę obowiązują przepisy prawne. Uważa, że więcej 
informacji powinno być zamieszczanych na BIP bo jest on bardzo okrojony, nie ma 
zamieszczanych żadnych protokołów z żadnych posiedzeń, żadnych sesji, komisji. Pani 
Pietrowiak podkreśliła, że działalność gminy jest jawna. Ponadto potwierdziła, że w chwili 
obecnej toczy się postępowanie. Podkreśliła jednak, że na razie jako Rada Gminy nie będziemy 
się wypowiadać w tej kwestii, bowiem czekamy co odpowiednie organy zrobią w tej sprawie. 
Powiedziała, że ze swej strony podjęliśmy działania, które na nas nakłada ustawodawca.                      
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W dalszej części posiedzenia o głos poprosił Dziennikarz ABC Pan Filip Wybieralski, który 
zwrócił się z zapytaniem czy na sali jest obecny Przewodniczący Komisji Rewizyjnej i czy mógłby 
przedstawić jak przebiegały kontrole, choć wie, że do nich nie doszło, ale jak to przebiegało? 
Głos zabrał Przewodniczący Komisji Rewizyjnej Pan Dariusz Tupiec, który odczytał 
sprawozdanie komisji rewizyjnej, które otrzymała do wiadomości cała Rada Gminy,                                    
a dotyczące kontroli mieszkań dla repatriantów w miejscowościach Lipowiec i Siciny. 
Sprawozdanie Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej stanowi załącznik do niniejszego 
protokołu. W dalszej części posiedzenia o głos poprosił Pan Marcin Jóźwiak – Kierownik Ref. 
Inwestycyjno – Technicznego Urzędu Gminy, który ustosunkował się do całej sytuacji                                 
uzupełniając wypowiedź Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej.  Pan Jóźwiak powiedział, że 
posiedzenie komisji rewizyjnej rozpoczęło się z naruszeniem Statutu Gminy w związku z tym, 
że nie przestrzegano zapisu mówiącego o tym, że przewodniczący komisji rewizyjnej musi 
przedłożyć kontrolującemu odpowiednie upoważnienie wynikające ze statutu, zawierające 
między innymi zespół kontrolny, termin rozpoczęcia, zakończenia kontroli. Nie przedłożono 
tego dokumentu, lecz mimo wszystko Pan Jóźwiak powiedział, że chcieli aby komisja się 
odbyła. W dalszej części przebiegu komisja podjęła uchwałę o wykluczeniu osoby 
upoważnionej przez kierownika podmiotu kontrolowanego z posiedzenia kontrolnego. 
Wyjaśnił, że Pani Wójt upoważniła dwie osoby do występowania przed komisją rewizyjną                      
i komisja rewizyjna próbowała wykluczyć osobę która była przez Panią Wójt upoważniona. 
Wymagało to konsultacji prawnej. Powiedział, że po konsultacji z Panią Mecenas 
poinformował komisję, że nie możemy dopuścić do takiej sytuacji bowiem obie osoby 
upoważnione przez Panią Wójt mają prawo uczestniczyć w komisji. Następnie Przewodniczący 
Komisji Rewizyjnej rozpoczął kontrolę. Przewodniczący zapytywał o  oryginały dokumentów 
których nie wskazał w dokumencie przedłożonym w piśmie. Został też poinformowany, że  
dokumenty w oryginałach są przekazywane na potrzeby postępowania w innej instytucji. 
Powiedział, że wystosował apel do komisji rewizyjnej o przeprowadzenie kontroli na 
dokumentach, które zostały przygotowane zgodnie z dokumentem który przedłożyła komisja 
rewizyjna. Komisja rewizyjna wiedząc o tym, że oryginały nie będą dostępne przegłosowała, 
że nie będzie kontrolować. W związku z powyższym komisja rewizyjna przegłosowała 
zakończenie posiedzenia kontrolnego. Ponadto Pan Jóźwiak powiedział, że protokołu nie 
podpisał bowiem różni się on od nagrania. 
O głos poprosił Radny Przemysław Zaczkiewicz, który powiedział, że dziś mija równe trzy 
miesiące od wydania tych pieniędzy a komisja rewizyjna nie może tego zbadać. Na to Pan 
Jóźwiak odpowiedział – że „komisja nie tyle nie mogła, co nie chciała”. 
Radny Pan Szymon Fila odniósł się do słów Pana Jóźwiaka mówiąc „jak można kontrolować coś 
gdzie nie ma nawet pieczątki za zgodność z oryginałem”. Pan Jóźwiak powiedział, że zostały 
przygotowane wszystkie dokumenty których wcześniej komisja rewizyjna żądała                                            
w przedłożonym piśmie. Z kolei Radny Pan Tupiec powiedział, że komisja rewizyjna ma prawo 
żądać wszystkich dokumentów. Ponadto powiedział, że kierownik kontrolowanego podmiotu 
nie podpisał protokołu, ale też nie napisał żadnych uwag do protokołu. Pan Jóźwiak zwrócił się 
z zapytaniem „co przeszkadzało w przeprowadzeniu normalnej kontroli?”. Pan Tupiec 
odpowiedział, że brak oryginałów dokumentów. 
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Pietrowiak powiedziała, że komisja rewizyjna chciała 
pracować, upoważnieniem było pismo Przewodniczącego Komisji Rewizyjnej. 
Radny Pan Przemysław Zaczkiewicz  powiedział, że  prawdopodobnie pierwszy raz w historii 
tej gminy trzeba było zwoływać sesję nadzwyczajną na której komisja otrzymała upoważnienie 
do przeprowadzenia kontroli. 
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Sołtys wsi Wronów Pan Grzegorz Tulikowski zwrócił się z zapytaniem o co tak naprawdę chodzi 
bo słyszy się o kontrolach, że coś zostało zapłacone, wykonane, ale o co konkretnie chodzi?  
Głos zabrała Przewodnicząca Rady Gminy Pani Ewa Pietrowiak, która wyjaśniła, iż do 28 
grudnia 2017 roku została wypłacona w całości dotacja za mieszkania dla repatriantów, 
zakończenie prac miało być do 4 grudnia 2017r., do 28 grudnia 2017r. miały być pozwolenia 
na użytkowanie. Mając taką wiedzę byliśmy trzykrotnie na budowie, gdzie za trzecim razem 
radni nie zostali wpuszczeni, z informacją, że są przeprowadzane jakieś kontrole przez 
inspektora budowlanego i  to groziło naszemu zdrowiu. Zrobione zostały zdjęcia  z tych 
przeprowadzonych prac. Powiedziała, że jeżeli nie ma nic w budynku to jaka to jest usterka? 
Dlatego też zdecydowaliśmy się na zawiadomienie odpowiednich władz, niech oni to 
rozstrzygnął. Podkreśliła, że nie chcemy w tej chwili wyrokować, bo zgłosiliśmy, że jest 
podejrzenie, nie wyrokujemy, że jest to przestępstwo, albo, że coś jest źle zrobione, chcemy 
mieć od odpowiednich władz zapewnienie, że to wszystko jest zgodnie z prawem. Podkreśliła, 
że gmina nie ma nic do ukrycia. Z kolei uważa, że jeśli wszystko jest zgodnie z prawem to nie 
rozumie o co w ogóle jest ta cała afera, po co te wszystkie pisma, że jesteśmy najgorsi i że 
oczekujemy z tryumfem powrotu poprzednich władz. Zwróciła się z zapytaniem dlaczego 
poprzednie władze się miesza?, uważa, że nie powinno być czegoś takiego, „przecież my nie 
atakujemy, to nas atakują”. 
Dziennikarz ABC Pan Filip Wybieralski zwrócił się z zapytaniem do Przewodniczącej Rady 
Gminy: „ mówi Pani, że to my złożyliśmy pismo do odpowiednich służb, co to za służby i przede 
wszystkim co się kryje pod słowem my”. 
Głos zabrała Przewodnicząca Rady Gminy Pani Pietrowiak, która wyjaśniła, że pismo podpisała 
ona jako Przewodnicząca Rady. Zostało ono wysłane do prokuratury zawiadamiające                                  
o podejrzeniu popełnienia przestępstwa. Powiedziała, iż zawiadomiła również Urząd 
Wojewódzki żeby przyjechali skontrolować bowiem nie mogliśmy dostać żadnej umowy na tą 
dotację. Podkreśliła, że do dziś jej nie otrzymała, bo są różne podawane przyczyny dlaczego 
nie może otrzymać tej informacji publicznej w terminie, jest 45 dni lub więcej, a potem jeszcze, 
jeżeli cokolwiek otrzyma dostaje pismo, że ma doprecyzować, żeby o kolejne dni przedłużyć 
termin.  
Dziennikarz ABC Pan Filip Wybieralski zwrócił się z zapytaniem do Pani Wójt czy są już wyniki 
z kontroli? Pani Wójt odpowiedziała, że wyników jeszcze nie zna. 
Przewodnicząca Rady Gminy Pani Ewa Pietrowiak powiedziała, że zwracaliśmy się również                  
o informację czy była prowadzona korespondencja między Urzędem Wojewódzkim a Urzędem 
Gminy, otrzymaliśmy jedynie informację, że żadnej takiej korespondencji nie było. 
Poinformowała, iż jako Przewodnicząca Rady Gminy otrzymała jedynie pismo z Urzędu 
Wojewódzkiego, że kontrola jest przedłużona do dnia 30 kwietnia 2018r.  
Radny Pan Dariusz Tupiec wyszedł z propozycją aby zdjęcia w których posiadaniu jest Pani 
Przewodnicząca Rady udostępnić do wglądu sołtysom. 
Przewodnicząca Rady Gminy udostępniła do wglądu wszystkim obecnym na Sali obrad zdjęcia 
z mieszkań dla repatriantów. 
O głos poprosił sołtys wsi Wioska Pan Mirosław Pieniak, który powiedział, że dla niego jedną z 
najważniejszych cech człowieka jaką powinien prezentować w relacjach prywatnych, a przede 
wszystkim publicznych to jest przede wszystkim uczciwość. Powiedział, że każdy z radnych przy 
kolejnych wyborach co cztery lata tą swoją twarzą tę uczciwość też musi prezentować, być 
gwarantem tej uczciwości.  Uważa, że uczciwość samych radnych, Pani Wójt też jest wybierana 
w wyborach wolnych, tym bardziej powinna to podkreślać. Przychylił się do propozycji Pani 
Przewodniczącej żeby wszystko było umieszczane na bipie. Uważa, że skoro dzisiaj wiele 
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innych rzeczy można poprzez internet sprawdzić na drugim końcu świata, to dlaczego 
mieszkańcy są pozbawieni podstawowej informacji, a dotyczącej naszego normalnego, 
codziennego życia? 
Pani Wójt odnosząc się do umieszczania tych różnych informacji na bipie powiedziała, że już 
podjęliśmy takie starania w Urzędzie Gminy, że osoba obsługująca biuro rady zostanie w tym 
temacie przeszkolona jak zamieszczać te informacje na bipie. 
Ad. 28. 
Zamknięcie obrad XLV Sesji Rady Gminy Niechlów. 
Na koniec Przewodnicząca Rady Gminy Pani Ewa Pietrowiak złożyła wszystkim obecnym na 
Sali obrad serdeczne życzenia świąteczne – wielkanocne. 
W związku z wyczerpaniem porządku obrad Przewodnicząca Rady Gminy Niechlów Pani Ewa 
Pietrowiak o godz. 12.10 dokonała zamknięcia XLV Sesji Rady Gminy Niechlów. 
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